
Referat bestyrelsesmøde  10.6.2025 i kredsen


Deltagere:

Formand: Vibe Lenthe

Næstformand: Lars Toft Bille

Kasserer: Hanne Kozuch

Beststyrelses medl: Karina Hansen  

Best.Suppl: Kristina Myhle Ambus 

Best.suppl : Fritz Bennedbæk ( afbud ) 

Sekretær: Tinni Meier Engli


 


1. Godkendelse af sidste referat

Referat godkendt.


2. Nyt fra formanden 

Intet nyt

Tingene kommer ad’hoc og alt foregår digitalt nu.


3. Nyt fra kasseren & BHU


Kasseren.

Regnskabet ser ok selvom el regningen er stigende.

Vi holder fremover øje med at varmeblæseren ikke køre unødigt og bliver slået fra/skruet ned efter 
f.eks. kurser mm.


BHU.

Der bliver afholdt lydighedskursus for trænere 20.7.25 


4. Evaluering af sæsonen.

Kredsen har haft en god sæson med meget aktivitet.


5. Evaluering af sommerafslutningen.

Der var god opbakning til afslutningen og det blev en vellykket dag for de deltagende.


6. Figurant udstyr.

Bestyrelsen bliver enige om at kredsen fremover vil betale halvdelen af det udstyr man måtte 
mangle.

Alt udstyr skal bestilles igennem Lars Toft Bille.


7. Sponsorater 

Alt er i orden med hensyn til årets sponsorater.


8. Ringtræning.

Der vil være Ringtræning i kredsen med Fritz Bennedbæk og Jan Sibenhaar tre gange

5.7, 19.7 og 26.7.

Der vil komme opslag på fb 


9. WC




Vores toilet virker ikke optimalt og vi vil i første omgang prøve at skifte det ud.

Kristina er tovholder og vil høre med hendes mand Tim om han kan hjælpe med udskiftningen.


10. Tagrender

Vi skal have tjekket og eventuelt have renset vores tagrender.

Vibe høre med Fritz om det er noget han kan hjælpe med.


11. Jubilæum 

Der er enighed om at til kredsens jubilæum næste år vil der være åbent hus.


12. Benzinkort 

Vibe undersøger muligheden for at få benzinkort så det bliver lettere at købe benzin til 
græsslåmaskinen.


13. Indskrivning til efterårssæsonen.

Indskrivning bliver d. 19 august og sidste officielle træningsdag bliver 30 november.

Afslutningen bliver 6 december.

Vibe laver opslag på fb.


14. Dato for nyt møde

Næste møde bliver i forlængelse af indskrivningen 19.8 i kredsen.





